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Interpelacja w sprawie skutków likwidacji PKS Ciechanów 

 

6 marca 2018r. Grupa Mobilis podjęła decyzję o likwidacji PKS Ciechanów, a co za tym idzie 

połączeń autobusowych w regionie ciechanowskim. Stawia to wielu mieszkańców okolicznych 

miejscowości (szczególnie młodzieży oraz osób starszych pozbawionych własnych środków 

transportu) w bardzo trudnej sytuacji. Ciechanów jako subregionalne centrum powinien zadbać o to, 

aby nim pozostać, a to wiąże się z zapewnieniem możliwości dojazdu do szkół, urzędów, ośrodków 

zdrowia zlokalizowanych na terenie naszego miasta. Chciałbym zapytać, jakie jako samorząd 

podjęliśmy kroki, aby znaleźć rozwiązanie tego istotnego problemu społecznego. Czy nie warto 

byłoby rozważyć złożenia okolicznym gminom oferty obsługi tych połączeń przez ZKM. 

Paradoksalnie ta kryzysowa sytuacja mogłaby stać się czynnikiem sprzyjającym rozwojowi spółki 

miejskiej.   
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